
Γραμματική αναγνώριση ουσιαστικών και επιθέτων

Κάθε ουσιαστικό και επίθετο έχει:

1) ΓΕΝΟΣ

•Αρσενικό (έχει στην ονομαστική του ενικού το άρθρο ο)

•θηλυκό (έχει στην ονομαστική του ενικού το άρθρο η)

•ουδέτερο (έχει στην ονομαστική του ενικού το άρθρο το)

2) ΑΡΙΘΜΟ

•Ενικός (δείχνει ένα πράγμα)

•πληθυντικός ( δείχνει πολλά πράγματα)

3) ΠΤΩΣΗ

•Ονομαστική (έχει ή μπορούμε να βάλουμε μπροστά από τα 
ουσιαστικά ή τα επίθετα τα άρθρα ο, η ,το, οι, τα, και απαντά στην 
ερώτηση ποιος; ή ποιοι;)

•γενική (έχει ή μπορούμε να βάλουμε μπροστά από τα ουσιαστικά ή
τα επίθετα τα άρθρα του, της των και απαντά στην ερώτηση τίνος; )

•αιτιατική (έχει ή μπορούμε να βάλουμε μπροστά από τα 
ουσιαστικά ή τα επίθετα τα άρθρα το(ν) , τη(ν), το, τους, τις, τα και 
απαντά στην ερώτηση ποιον; ή τι; )

•κλητική (καλούμε κάποιον)

Π.χ. Να κάνετε γραμματική αναγνώριση της λέξης: τις αράχνες

Είναι ουσιαστικό, γένους θηλυκού, πληθυντικού αριθμού, πτώσης 
αιτιατικής του ουσιαστικού η αράχνη.

Π.χ Να κάνετε γραμματική αναγνώριση της λέξης: οι καλοί (άνθρωποι)

Είναι επίθετο, γένους αρσενικού, πληθυντικού αριθμού, πτώσης 
ονομαστικής του επιθέτου ο καλός, η καλή, το καλό.

Το επίθετο βρίσκεται πάντα στο ίδιο γένος, αριθμό και στην ίδια 
πτώση με το ουσιαστικό που συνοδεύει!
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